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 Zápis  
z 21. zasedání Zastupitelstva obce Brniště konaného dne 8. července 2020 od 17:00 

v zasedací místnosti obecního úřadu 

 
 

Přítomno dle prezenční listiny v 17:00 hodin 8 členů ZO, 15 občanů, p. Dvořák – krajský 
zastupitel, další pozvaní – Ing. Hampl Tomáš, Ing. Tomášek Josef a p. Houska 
Návrh programu: 

1) Zahájení, jmenování ověřovatelů zápisu a zapisovatele 
2) Schválení minulého zápisu ze zasedání zastupitelstva 
3) Program jednání zastupitelstva 
4) Výsledky místního referenda na území Brniště k dobývací činnosti na Tlustci 
5) Povolení hornické činnosti a trhacích prací v dobývacím prostoru Luhov 
6) Rozptylová studie při aplikaci clonových odstřelů v dobývacím prostoru Luhov 
7) Zpětvzetí žaloby o určení neplatnosti dohody o kompenzaci 
8) Přijetí finančního daru 
9) Informace Kontrolního výboru 
10) Informace Finančního výboru 
11) Záměr prodeje pozemků p.č. 94/12, 94/13, 94/14, 94/15, 94/16 a 94/17 v k.ú. Hlemýždí 
12) Rozpočtové opatření č. 5/2020 
13) Diskuze 
14) Závěr 

 
Starosta přivítal zastupitele, občany, hosty a tímto zahájil 21. zasedání zastupitelstva obce. 
 
Starosta Informoval přítomné zastupitele, občany a hosty, že z jednání zastupitelstva se bude 
pořizovat zvukový záznam dle Jednacího řádu obce Brniště článku 6 odst. 2, který bude 
sloužit ke zpracování zápisu z jednání.  
 
Dále starosta vyzval přítomné, aby po dobu jednání byl dodržován jednací řád. 
 
Rezignace zastupitele Ing. Ivana Pastorka na mandát zastupitele obce k 29. červnu 2020. 
Náhradníkem byla paní Gabriela Tomková, která mandát odmítla a dalším náhradníkem je 
Marek Kulhánek, který mandát přijal. Nyní nový zastupitel složí slib. 
 
Složení slibu zastupitele Marka Kulhánka. Dle §69 odst. 2) z.č. 128/2000 Sb., o obcích  
„Slibuji věrnost České republice. Slibuji na svou čest a svědomí, že svoji funkci budu 
vykonávat svědomitě, v zájmu obce Brniště a jejích občanů a řídit se Ústavou a zákony 
České republiky. 

 
Tento slib Marek Kulhánek přijal, podepsal a následně byl uložen. 
 
V 17:10 hod přítomno 9 členů zastupitelstva obce. 
 
Zastupitelstvo obce bylo řádně a včas svoláno dle zákona o obcích, je usnášeníschopné, kdy 
je přítomno 9 zastupitelů. 
 
Zapisovatelkou dnešního zasedání zastupitelstva jmenoval paní Věru Chládkovou. 
 

1) Zahájení, jmenování ověřovatelů zápisu – jako ověřovatele zápisu z dnešního jednání 
zastupitelstva navrhuji pana Petra Ječného a Marka Kulhánka. 
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Usnesení č. 134/2020 
Zastupitelstvo obce schvaluje ověřovateli zápisu Petra Ječného a Marka Kulhánka. 
Hlasování: 
Pro 9 Herbstová, Ječný, Jediný, Kuchařová, Kulhánek, Stoklasová, Václavík, Vinš, Zdobinská 

Proti 0 

Zdržel se 0 

 
2) Schválení minulého zápisu ze zasedání zastupitelstva – zápis byl vytvořen pozdě a 

nebyl zatím ověřen, bude se projednávat na dalším zasedání zastupitelstva. 
 
Usnesení č. 135/2020 
Zastupitelstvo obce odkládá schválení zápisu z 20. zasedání zastupitelstva na další zasedání 
zastupitelstva.  
Hlasování: 
Pro 9 Herbstová, Ječný, Jediný, Kuchařová, Kulhánek, Stoklasová, Václavík, Vinš, Zdobinská 

Proti 0 

Zdržel se 0 

 
3) Schválení programu zasedání zastupitelstva – v předloženém znění 

 
Usnesení č. 136/2020 
Zastupitelstvo obce schvaluje program jednání zastupitelstva tak, jak byl zveřejněn. 
Hlasování: 
Pro 9 Herbstová, Ječný, Jediný, Kuchařová, Kulhánek, Stoklasová, Václavík, Vinš, Zdobinská 

Proti 0 

Zdržel se 0 

 
4) Výsledky místního referenda na území Brniště k dobývací činnosti na Tlustci – 

referendum bylo platné, kdy se dostavilo 526 oprávněných osob (49,58%). V první 
otázce: 
Souhlasíte, aby obec Brniště jakkoli souhlasila nebo podporovala povolení a provádění 
těžby v dobývacím prostoru Luhov? – hlasovalo pro ANO 305 a pro NE 204 
oprávněných osob, referendum je závazné. 
V druhé otázce: 
Souhlasíte, aby zastupitelstvo obce Brniště přijalo negativní stanovisko vůči těžbě 
v dobývacím prostoru Luhov? – hlasovalo pro ANO 231 a pro ne 260 oprávněných 
osob, referendum není závazné, pro jeho závaznost bylo třeba 265 oprávněných osob.  
Náklady referenda činily cca 100.000,- Kč. 

 
Usnesení č. 137/2020 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí výsledky místního referenda o dobývací činnosti na 
Tlustci, které je platné a v první otázce: Souhlasíte, aby obec Brniště jakkoli souhlasila nebo 
podporovala povolení a provádění těžby v dobývacím prostoru Luhov? Je závazné a v druhé 
otázce Souhlasíte, aby zastupitelstvo obce Brniště přijalo negativní stanovisko vůči těžbě 
v dobývacím prostoru Luhov? Je nezávazné. 

Hlasování: 
Pro 9 Herbstová, Ječný, Jediný, Kuchařová, Kulhánek, Stoklasová, Václavík, Vinš, Zdobinská 

Proti 0 

Zdržel se 0 
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5) Povolení hornické činnosti a trhacích prací v dobývacím prostoru Luhov – Hornická 
činnost bude probíhat pouze na části pozemků, které byly již zasaženy historickou 
těžbou a bude se dotýkat pouze 12% což činí 10,5 ha. Trhací práce budou probíhat 
pouze za využití clonových (etáže) nebo plošných (cesty) odstřelů. Svislá výška lomové 
stěny bude kolem 15 m, sklon stěny 70 – 800, spotřeba trhaviny na práce velkého 
rozsahu bude v rozmezí 0,55 až 0,6 kg m3, počet řad odstřelu 1 – 3, průměr vývrtů 89 
– 110 mm, vrty musí mít šachovnicové uspořádání, hloubka vrtů maximálně 8 m, 
trhavina náložkovaná, sypaná nebo emulzní. Celkové využití trhaviny nesmí překročit 
na jeden časový stupeň 0,3 t a celková nálož při jednom odstřelu nepřesáhne 10 t. 
Vzniklá prašnost při trhacích pracích bude mít krátkodobý účinek, prach by se měl 
usadit v rámci dobývacího prostoru. Hluk bude potlačen použitím ucpávek ve 
vývrtech, hladina hluku bude ověřena odbornou firmou. Seizmické účinky budou 
monitorovat čidla umístěná v okolních obcích (Luhov, Velký Valtinov a Postřelná). 
Těžba suroviny bude probíhat v 8 etážích 520 m n.m. (sanační etáž), 505, 490, 475, 
460, 445, 430, 420 m n.m. a šířka pracovních plošin bude okolo 20 m. 
Hampl (závodní lomu) – který podrobně vysvětlil způsob těžby včetně rekultivace,  

seismické účinky 
Kotrbatá J. – o odstřelech to mělo zaznít již dávno 
 Vinš – zaznělo to 
Stoklasová – jaký je rozdíl mezi komorovým a clonovým odstřelem 
 Hampl – vysvětlil  
Štichhauer – nikde nezaznělo, že by se měly dělat odstřely 
 Houska – zaznělo to všude, je to i ve všech dokumentech 
 Hampl – bez toho by to určitě nešlo, nebudou odstřely komorové jako při                  

dřívější těžbě 
Štichhauer – pásový dopravník bude zakrytý a skrápěný, drtič bude odhlučněný 

Hampl – ano pásový dopravník bude zakrytovaný a skrápěný, drtič odhlučnit  
nelze 

Duhajová – jak zajistíte vodu, abychom o ní nepřišli 
 Tomášek (zpracovatel rozptylové studie) – je vypracován hydrologický  

posudek, budou vytvořeny kontrolní studny, případná náhrada vychází 
z důlních škod, které jdou za provozovatelem lomu 

 Duhajová – jak bude probíhat odvoz po železnici v době plánované revitalizace  
železniční trati Česká Lípa – Liberec 
Vinš – k tomuto se vyjadřoval někdo od dráhy nebo se SŽDC, kde uvedl, že vždy  

musí být zajištěná v jednom směru možnost dopravy po železnici 
Votavová – obec dostane na obchvat 27 milionů korun 
 Vinš – to není pravda, obec obchvat nebude dělat, ten bude budovat  

Kamenolom 
Kotrbatá J. – jaká bude výška stěn a jak hluboká budou jezírka 
 Hampl – výška stěn 15 m, jezírka budou hluboká do 2 m 
Kotrbatá L. – firma INSET, je statutárem spolumajitel Hegrlík 
 Houska – ano, tato firma již v počátcích dělala měření v lomu, nebylo třeba  

vyhledávat jinou firmu, když tato měla data. Hegrlík se stal 
spolumajitelem Kamenolomu až déle 

Hampl – je běžné, že podnikatelé figurují ve více firmách, není to nic proti  
ničemu 

Majdiaková – jak bude probíhat rekultivace včetně výsadby, je na to firma 
Hampl – bude probíhat postupně, některé partie přirozenou sukcesí a jiné dle  

plánu rekultivace  
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Majdiaková – zadržování využité vody 
 Hampl – při skrápění se voda vsákne v materiálu 
 Tomášek – ve spodním závodě se bude zadržovat dešťová voda, která se bude  

Využívat 
Dvořák (krajský zastupitel) – doprava, kde bude probíhat nakládka na auta, kdo bude  

dohlížet nad lomem, jak často se bude střílet 
Hampl – dohlíží obvodní báňský úřad, nakládka bude probíhat ve spodním  

závodu, střílet se budeme snažit minimálně, zakázané odstřely budou  
od 11. do 3. měsíce 

Efler – bude větší intenzita trhacích prací před zákazem od 11. do 3. měsíce 
Hampl – ano, musíme si připravit rubaninu, ale chceme primárně využít  

rypadla 
 

Usnesení č. 138/2020 
Zastupitelstvo obce souhlasí s povolením hornické činnosti a trhacích prací v dobývacím 
prostoru Luhov (Kamenolom Brniště) podle předložené dokumentace Ing. Tomášem 
Hamplem (dopis zn. KB3_2020 ze dne 20. května 2020) a to včetně příloh, za dodržování 
závazného dokumentu EIA. 
Hlasování: 
Pro 8 Herbstová, Ječný, Jediný, Kuchařová, Kulhánek, Stoklasová, Václavík, Vinš 

Proti 1 Zdobinská 

Zdržel se 0 

 

6) Rozptylová studie při aplikaci clonových odstřelů v dobývacím prostoru Luhov – Horní 
partie ložiska čediče jsou rozvětralé, nepočítá se při odtěžbě horních etáží s trhacími 
pracemi většího rozsahu. Těžba bude zajištěna výkonným rypadlem, větší kusy budou 
na místě rozpojovány trhacími pracemi malého rozsahu – v rozptylové studii 
nezahrnuto. Předpokládá se těžba do 840 000 t kameniva ročně. Vlastní těžba bude 
realizována rypadlem (pohon diesel), které bude nakládat rubaninu na dopravní 
prostředky (dampery). V horním závodě bude odtěžená rubanina vysypána z damperu 
do násypky zařízení – odhliněna a předrcena v jednom zařízení poblíž pasového 
dopravníku do dolního závodu. Pohon je elektro. Zařízení bude vybaveno mlžením. 
V prostoru zařízení se bude pohybovat 1 nakladač. Úprava suroviny v dolním závodě 
bude probíhat na 2 linkách: linka primárního zpracování a linka finálního třídění. 
Pohon linek je elektro. Linky budou vybaveny mlžením. V prostoru každé linky se bude 
pohybovat 1 nakladač. Je uvažováno, že 90 % produkce bude po železnici a 10 % 
automobilovou dopravou (15 aut denně). Na železniční vagony bude nakládka 
realizována labyrintovou zakrytou násypkou s řiditelným výsypem 20 cm nad úrovní 
materiálu ve vagonu. Na nákladní auta bude nakládka kolovým nakladačem. Veškeré 
limity prašnosti dle této studie budou v limitech a nepředpokládá se jejich překročení. 
Záměr není v rozporu s Programem zlepšování kvality ovzduší Zóna Severovýchod – 
CZ05.  
Majdiaková – uhlíková stopa při spotřebě elektrické energie 

Vinš – je to stejné jako s vytápěním a spotřebou elektrické energie v domech,  
také nemáme v LBK uhelné doly a elektrárnu, musíme dovážet odjinud, 
v rámci ČR musíme být solidární 

Tomášek – na budovách spodního závodu budou sluneční kolektory 
Kotrbatá J. – kdo tvořil prezentaci, proč je na slajdu č. 10 napsáno slovu „uvažováno“  

(v souvislosti s poměrem dopravy) 
Vinš – prezentaci si tvořím sám, je to slovíčkaření, vychází to ze závazného  
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dokumentu EIA, kde se uvádí, že to musí být dodržováno, je to závazné 
Kotrbatá J. – jak se bude postupovat v případě, že bude větší hlučnost nebo prašnost 
 Vinš – navrhoval jsem při projednání SEA, aby byly instalovány čidla prašnosti  

a hlučnosti do okolních obcí, pokud dojde k překročení obec může dát 
podnět báňskému úřadu k zahájení řízení a inspekci životního prostředí 

Kovářová – pouze může dát podnět 
Vinš – ano, toto vychází ze zákona o obcích, není tam uvedeno, že musí, obec 

to dělat bude 
Dvořák (krajský zastupitel) – musím se zastat starosty, takto je to v zákoně opravdu  

uvedeno 
 

Usnesení č. 139/2020 
Zastupitelstvo obce schvaluje Rozptylovou studii k hornické činnosti v dobývacím prostoru 
Luhov Kamenolom Brniště a to na základě vyhodnocení budoucí úrovně znečištění ovzduší 
provedené v kapitole 4.1 této rozptylové studie. Lze učinit závěr, že posuzovaný záměr je ve 
vztahu ke zjištěným hodnotám imisní zátěže akceptovatelný. Záměr není v rozporu 
s Programem zlepšování kvality ovzduší Zóna Severovýchod – CZ05.  
Hlasování: 
Pro 8 Herbstová, Ječný, Jediný, Kuchařová, Kulhánek, Stoklasová, Václavík, Vinš 

Proti 0 

Zdržel se 1 Zdobinská 

 
7) Zpětvzetí žaloby o určení neplatnosti dohody o kompenzaci – přípravný výbor vzal 

zpět žalobu na zneplatnění kompenzační dohody dne 25. června 2020. Obec byla 
soudkyní vyzvána, aby ve lhůtě jednoho týdne, sdělila zda bude požadovat uplatnění 
nákladů na toto řízení v rámci rozhodnutí o zastavení řízení ve výši 6.776,- Kč. 
Starosta obce takto učinil po konzultaci se zastupiteli.  

Jediný – proč vzal přípravný výbor žalobu zpět, co se týká neplatnosti Kompenzační dohody? 
Majdiaková – z důvodu výsledku referenda 

 
Usnesení č. 140/2020 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí: 

a) Zpětvzetí žaloby přípravného výboru referenda o určení neplatnosti dohody o 
kompenzaci, které bylo učiněno 25. června 2020. 

b) Uplatnění nároků na náklady tohoto řízení na základě výzvy soudu. Starosta obce tak 
učinil ve stanovené lhůtě, kdy obec uplatnila své náklady ve výši 6.776,- Kč. 

Hlasování: 
Pro 9 Herbstová, Ječný, Jediný, Kuchařová, Kulhánek, Stoklasová, Václavík, Vinš, Zdobinská 

Proti 0 

Zdržel se 0 

 
8) Přijetí finančního daru – Kamenolom Brniště a.s. poskytuje finanční dar obci ve výši 

500.000,- Kč. 
Houska – nabídka je na obci od roku 2013 
Dvořák – v jakém časovém horizontu se počítá se zahájením těžby 
 Houska – chtěli bychom po vydání POPD v příštím roce 
Dvořák – kolik těžařů bydlí v Brništi 
 Houska – žádný 
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Usnesení č. 141/2020 
Zastupitelstvo obce schvaluje přijetí finančního daru ve výši 500.000,- Kč od firmy 
Kamenolom Brniště a.s., zastoupená jednatelem Jiřím Čechem, se sídlem Brniště 1, 471 29 
Brniště, IČ: 27827011. Zastupitelstvo pověřuje starostu obce podpisem darovací smlouvy a 
zapracování finančního daru do rozpočtu obce.  
Hlasování: 
Pro 9 Herbstová, Ječný, Jediný, Kuchařová, Kulhánek, Stoklasová, Václavík, Vinš, Zdobinská 

Proti 0 

Zdržel se 0 

 
9) Informace Kontrolního výboru – kontrolní výbor se sešel dne 22. června 2020 a 

neshledal pochybení v plnění usnesení. 
Herbstová – nebylo zjištěno pochybení v plnění usnesení 
 

Usnesení č. 142/2020 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí zprávu o provedené kontrole kontrolního výboru ze dne 
22. června 2020, kdy nebylo shledáno pochybení v plnění usnesení. 
Hlasování: 
Pro 9 Herbstová, Ječný, Jediný, Kuchařová, Kulhánek, Stoklasová, Václavík, Vinš, Zdobinská 

Proti 0 

Zdržel se 0 

 
10) Informace Finančního výboru – finanční výbor se sešel dne 8. července 2020, kde se 

primárně zaobíral předpokládaným propadem finančních prostředků z RUD pro obec, 
kde hodnotili rozpracované dotační projekty. Finanční výbor navrhuje pokračování na 
těchto projektech – Mateřská škola, Projekt vzduchovkové střelnice, Projekt chodníku 
směrem na Lindavu, Chodník Luhov, Výtah na úřad, Základní škola – projekt, Květnaté 
louky, Kompostéry, Nádoby na tříděný odpad, Rozšíření stezky Sochy ve skalách, 
Domácí čistírny odpadních vod a kanalizace, Restaurování oltáře v kapli, Most 09 – 
projekt, Elektroinstalace zázemí technické služby, Strop zázemí technické služby, KD 
Velký Grunov – výměna oken a rekonstrukce toalet, KD Brniště – celková rekonstrukce 
a rekonstrukce toalet, Sociální zázemí na Zátiší – fasáda, Repas hasičského vozu Tatra 
815, Hasiči – zásahové obleky, Fasáda bývalé hasičské zbrojnice V.G., Efektivní 
veřejná správa, Obecní sad života, Zastřešení Zátiší, Pěšina z Luhova na Luhovskou 
křižovatku, Výměna veřejného osvětlení  
Pěšina nad Zinkovnou – vyzvat vlastníky pozemků, ať si zabezpečí ploty, následně by 
se chodník mohl realizovat svépomoci. 
Rekonstrukce horní cesty Brniště – nejprve se musí vyřešit vlastnicky 
Rekonstrukce č.p. 109 (bývalá mlékárna) – zatím odložit 
Finanční příspěvek na č.p. 16 (Hovorkův barák) – poskytnuté finanční prostředky byly 
vynaloženy v rozporu s prezentací na zastupitelstvu, nedoporučuje se poskytnutí 
finančních prostředků v roce 2021 z důvodu očekávaného propadu financí.  
Hasiči motorový člun – nebude se realizovat 
Cyklostezka – nebude se realizovat projektová dokumentace 
Herbstová – Cyklostezka je zbytečná, nenavazuje to na jinou 
 Vinš – ano měla to být propojka mezi Jablonném v Podještědí a Mimoní, ale je  

to pro obec velmi finančně náročné 
Vinš – propad příjmů v rozpočtu zatím nepociťujeme, k dnešnímu dni máme průběžné 
plnění na straně příjmů ve výši 49,5%, pokles příjmů jsme již predikovali při tvorbě 
rozpočtu, kde jsme příjmy ponížili cca o 1,5 milionu. Zde musím pochválit práci 
zastupitelstva, které to takto schválilo. 
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Usnesení č. 143/2020 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí zprávu o provedené kontrole finančního výboru ze dne 
8. července 2020, kdy bylo doporučeno pracovat na těchto projektech Mateřská škola, 
Projekt vzduchovkové střelnice, Projekt chodníku směrem na Lindavu, Chodník Luhov, Výtah 
na úřad, Základní škola – projekt, Květnaté louky, Kompostéry, Nádoby na tříděný odpad, 
Rozšíření stezky Sochy ve skalách, Domácí čistírny odpadních vod a kanalizace, Restaurování 
oltáře v kapli, Most 09 – projekt, Elektroinstalace zázemí technické služby, Strop zázemí 
technické služby, KD Velký Grunov – výměna oken a rekonstrukce toalet, KD Brniště – 
celková rekonstrukce a rekonstrukce toalet, Sociální zázemí na Zátiší – fasáda, Repas 
hasičského vozu Tatra 815, Hasiči – zásahové obleky, Fasáda bývalé hasičské zbrojnice V.G., 
Efektivní veřejná správa, Obecní sad života, Zastřešení Zátiší, Pěšina z Luhova na Luhovskou 
křižovatku – studie, Výměna veřejného osvětlení, ostatní projekty se budou odkládat. 
Hlasování: 
Pro 9 Herbstová, Ječný, Jediný, Kuchařová, Kulhánek, Stoklasová, Václavík, Vinš, Zdobinská 

Proti 0 

Zdržel se 0 

 
11) Záměr prodeje pozemků p.č. 94/12, 94/13, 94/14, 94/15, 94/16 a 94/17 v k.ú. 

Hlemýždí – celková výměra všech pozemků činí 7.330 m2 a zde by měla být stanovena 
cena za m2 po započítání nákladů na vybudování: cesty – 779.499,- Kč, elektro 
přípojek – 78.200,- Kč, vody – 1.072.058,35 Kč, veřejného osvětlení – 342.607,- Kč, 
geometrického zaměření – 8.500,- Kč. Současné celkové náklady činí 2.280.864,- Kč. 
Ještě se počítá s asfaltovým povrchem, který by měl tvořit náklad na 1250 
m2 375.000,- Kč (vrstva 6 cm a 4 cm, tuna asfaltu stojí cca 3.000,- Kč, a je na 10 m2). 
Cena pozemku dle směrnice – 210,- Kč/m2. Cena za m2 bude činit 575,73 Kč/m2. 
Vinš – navrhuji 600,- Kč/m2 
Václavík – to je hodně málo, šel bych za takto zainvestované pozemky na 850,- Kč/m2 
Václavík – dát do smlouvy, že musí zahájit stavbu do určité doby 
 Vinš – do 2 let od koupě pozemků 
Chládková – spodní pozemek by se měl ponížit na ceně ohledně zátopové oblasti 

Vinš – ano, ponížíme dle vnitřní směrnice o 20% z částky 210,- Kč 
Korňuta – navrhuji částku 1500,- Kč/m2, takto se to prodává v České Lípě 
   

Usnesení č. 144/2020 
Zastupitelstvo obce schvaluje záměr prodeje pozemků ke stavbě rodinných domů:  

a) pozemky p.č. 94/12, 94/13, 94/14, 94/15, 94/16 a v k.ú. Hlemýždí za minimální cenu 
850,- Kč/m2; 

b) pozemek p.č. 94/17 v k.ú. Hlemýždí zlevnit dle platné směrnice o zátopové území 
z částky 210,- Kč; 

c) kupující se zavazují, že zahájí stavbu rodinného domu do 2 let od nabytí nemovitosti; 
d) zastupitelstvo obce ukládá starostovi zveřejnění záměru prodeje, za využití podávání 

nabídek obálkovou metodou, které je možné podávat do 16. září 2020 a následně 
bude předloženo zastupitelstvu obce ke schválení.  

Hlasování: 
Pro 9 Herbstová, Ječný, Jediný, Kuchařová, Kulhánek, Stoklasová, Václavík, Vinš, Zdobinská 

Proti 0 

Zdržel se 0 

 
12) Rozpočtové opatření č. 5/2020 – zaúčtování daru na kapitoly, hasiči 100.000,- Kč, 

veřejná zeleň 100.000,- Kč, rozvoj třídění odpadů 100.000,- Kč a škola 200.000,- Kč. 
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Usnesení č. 145/2020 
Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové opatření č. 5/2020. 
Příjmy: 

SU AU OdPa Pol UZ Text                Kč 

231  3900 2321  Ost.činnosti souvis.se službami pro 
obyvatelstvo - dary 

500000,00 

     celkem 500000,00 

Výdaje: 

SU AU OdPa Pol UZ Text Kč 

231  3119 5169  Ost.zálež.základ. vzdělávání 200000,00 

231  3725 5169  Využívání a zneš. KO 100000,00 

231  3745  5169  Péče o vzhled obcí a zeleň 100000,00 

231  5512 5137  Požární ochrana – dobr. část 100000,00 

     celkem 500000,00 

 
Hlasování: 
Pro 9 Herbstová, Ječný, Jediný, Kuchařová, Kulhánek, Stoklasová, Václavík, Vinš, Zdobinská 

Proti 0 

Zdržel se 0 

 
13) Diskuze 

a) Starosta: 

 Vrak automobilu 

 Revitalizace železniční trati Česká Lípa – Liberec 

 Plán opatření pro případ havárie Zinkovna 

 Schválená dotace na hasiče – zásahové obleky (83.447,- Kč, 170.300,- 
celkem) 

 Zápis z jednání osadního výboru Luhov ze dne 28.6.2020: 

 Prohlídka obce 

 Nalezené nedostatky: 
1. Odstavený vůz  

a. Vinš – 2.7.2020 odeslán dopis na OD Č.L. + řešeno s 
PČR 

2. Plechy na seníku  
a. Vinš – jednáno s p. Neumanem počátkem roku 

2020, nechtějí do areálu investovat, budu s ním 
jednat 

3. Veřejné osvětlení –  
a. Vinš – dělá se pravidelná kontrola, jinak stačí 

nahlásit, řeší se operativně, jaké konkrétně nesvítí 
b. Štichhauer – veřejné osvětlení nesvítí u odbočky 

k paní Cihlářové a u bývalého obchodu 
c. Vinš – zajistíme opravu 

4. Mravenci v pískovišti  
a. Vinš – je to veřejné prostranství a trávit se 

nemohou, písek byl vyměněn, nenalézám řešení, 
možná odstraníme problematické pískoviště – 
mravenci, plíseň 

 Cvičební stroje 
a. Vinš – v letošním roce budou dva stroje instalovány 
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Usnesení č. 146/2020 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí zápis z jednání osadního výboru Luhov ze dne 28.6.2020. 
Hlasování: 
Pro 9 Herbstová, Ječný, Jediný, Kuchařová, Kulhánek, Stoklasová, Václavík, Vinš, Zdobinská 

Proti 0 

Zdržel se 0 

 
 

b) Zastupitelé: 

 Stoklasová – k čištění potoka se nebudu vyjadřovat, ještě, že nepřišly velké  
deště 

 Vinš – po roce a půl se nám podařilo alespoň něco, je to složité 
jednání 

 Korňuta – musí se stále psát, jsou povinni odpovědět 
1. Vinš – není to tak jednoduché 

 

 Václavík – jak to vypadá s opravou silnice Velký Grunov směrem na  
Jablonné v Podještědí 

 Vinš – je vypracována projektová dokumentace v letošním roce by  
se mělo začít soutěžit  

 

 Herbstová – poničený povrh na hřišti ve Velkém Grunově 

 Vinš – zajistíme opravu v rámci reklamace 
 

c) Občané: 
 Kotrbatá J. – odpady, kdy bude motivační systém, lidé nechtějí třídit,  

vadí jim pytle 
o Vinš – vím o tom, že měl být motivační systém, ale nestihlo se 

to, bylo málo dat a poté vše probíhalo v omezené míře (Covid-
19), je stále patrný nárůst třídění, v separátních hnízdech došlo 
k ponížení obsahu, dle nové legislativy bude muset být poměr 
třídění v domácnostech více jak 70%, v současnosti je poměr 
třídění v obci ve výši 50%, je to málo, nechceme jít ve způsobu 
zvyšování poplatku za odpady, který je nyní 500,- Kč/rok/ 
obyvatel. 

 
 

14) Závěr 
 
Příští zasedání 26. srpna 2020 od 17:00 hodin v zasedací místnosti obecního úřadu 
Starosta poděkoval občanům za účast a ukončil zasedání v 19,30 hodin. 
 
 
 
 
          Ing. Igor Jediný                                                          Mgr. Michal Vinš 
          místostarosta                                                             starosta 
 
 
Ověřovatelé: 
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----------------------------------------                                          -------------------------------------------- 
                Petr Ječný                                                           Marek Kulhánek 
 
 
 
 
 
Zápis vyhotoven dne  17.7.2020 


